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A konténerek le vannak gyártva, csak a festési munkálatok 
vannak hátra.
Várpalota lakóinak mondanám: ha építési törmelékeik vannak, 
szívesen fogadjuk a szeméttelepen. Ott gátat építünk, ott he
lyezhetők ill. rakhatók le ezek a törmelékek.

A n g y a l  Péterné

Szeretnék segítséget kérni a Vízműtől. Péten az Akácfa u. 
36-42-nél az úton komoly csapdák vannak. Csőtörés volt, fe l
túrták a terepet, itt életveszélyes a k ö z l e k e d é s .Ugyanez a 
probléma a temető és a Berhidai u. kereszteződésében.
Köszönetét szeretnék mondani a Közüzemi Vállalatnak a Péten 
végzett munkájukért. Nagy örömömre szolgált, hogy a Templom-tér 
olyan szépen rendbe lett téve. A cs apa dékelvezető árkok tisz
títása folyamatban van.

H o r v á t h  József

A Készenléti lakótelepen kifogásolják a nyugdíjasok az ebédet 
igen rossz a minősége.

S o m o g y i  J. Lászlóné

Az Idősek Klubjában úgy tudtam, hogy az ebéd főzése ott folyik. 

L e n g y e l  Csaba

Azt szeretném kérdezni, hogy a Veszprémi úton a Hordó borozó 
előtti részen mikor lesz rendbetéve az állandóan rossz f ő ny o 
mócső? Talán ezt már nem kellene állandóan javítgatni, k i k e l i  
cserélni.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Amikor az idei fejlesztési pénzekről tárgyaltunk, akkor m o n d 
ták el, hogy 10-12 MFt áll rendelkezésre, ekkor javasoltuk az 
út széli gerincvezeték rendbetételét. A vezeték elöregedett.

C s ő v á r i  János

Javasolnám, hogy Várpalotán is végezzünk olyan jellegű bejárást 
a Közüzemi Vállalattal, amilyen Péten volt. így fény derü l
hetne a városban is az ilyen jellegű problémákra, és hamarabb 
megoldhatóak lennének.

S z a t h m á r y  Kálmán

Az Alpolgármester úr már két éve javasolta, hogy egy ké p vi s e
lőkből álló csoport alakuljon az ilyen jellegű bejárásokra.
A költségek biztosítására részönkormá nyzatonk én t van a fedezet 
biztosítva.

Al polgármester úr javaslatot tesz a megválasztandó képviselők 
számára .
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de az nem derül ki egyértelműen, hogy ki is követte el a 
hibát. Mert ha a vásárló akadályozta meg a szerződés idő
ben történő megkötését, akkor szerintem nem jár neki a 
kedvezmény még akkor sem, ha az önkormányzat a pénzét hasz
nálta.

D r . C z e i d 1 i István:

Tisztelt Képviselő-testület!

Az elhangzott kritikákat nagyon jogosnak tartom, de kevés
bé vizsgálható az, hogy a vásárló érdekkörében, milyen hiányos
ságok következtek be. Mi pedig elfogadtuk a befizetést, 
és nem intézkedtünk sem a visszafizetés iránt, sem a szer
ződés megkötése iránt, és ez rontja a hivatal hitelét is. 
Tehát elismerem a kritikát a magam részéről, de miután 
bizonyos értelemben a hivatalnak is felróható ez a mulasz
tás, azért javasoljuk mi azt, hogy olyan állapotot kellene 
kialakítani, mintha létrejött volna ez a szerződés az 
adott időpontban. Annak nem volt meg a lehetősége, hogy 
visszamenőlegesen - miután ez jogellenes lett volna - jöj
jön létre a szerződés, ugyanis ennek illetékkövetkezményei 
vannak. Tehát az illetékfizetés következményeit valakinek, 
adott esetben a hivatalnak vállalni kell. Ha az érdekelt 
pert indít ellenünk, miután elfogadta a hivatal ezt a pénzt 
a bíróságnak módja lett volna arra, hogy az eredeti szán
dék szerint a szerződést létrehozza. Ebben az esetben is 
kártérítési felelősséget kellett volna megállapítani, a 
károkozásban való közreműködés felelősségét pedig a munka
jogi kártérítési felelősség szabályai szerint lehetett vol
na érvényesíteni.
Ez a javaslat, amit előterjesztünk reparációs javaslat 
azt jelenti mintha akkor, abban az időpontban létrejött 
volna a szerződés. Az állampolgár jogismereteinek a h i 
ánya még akkor is menthető adott esetben, hogyha bizonyos 
megoldási módokkal szerette volna oly módon az ügyét ren
dezni, hogy a gyermekei részére ezt a tulajdont megszerez
ze a saját haszonélvezetével terhelten.

Én mégegyeszer elnézést kérek a Tisztelt Képviselő-testü- 
lettől és éppen ezért, hogy ezt reparálni képesek legyünk, 
terjesztettünk elő egy ilyen javaslatot ahelyett, hogy 
perbebocsátkoztünk volna az érdekelttel.
Egyébként ezt már megelőzően korábban beépítette közterü
letfoglalási terv alapján.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Az eredeti határozattervezetet szavazásra teszem fel. Aki 
ezzel egyetért, kérem szavazzon.
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S z ü n e t

L e s z k o v s z k i  Tibor

Csiszár Ernő képviselő úr Jegyző úrhoz intézett interpellá ci ó
jára a Jegyző úr választ adott szóban, írásban 15 napon belül 
megküldte. Megkérdezném Csiszár képviselő urat, elfogadja-e 
a választ?

C s i s z á r  Ernő

Köszönöm, a választ elfogadom, de sajnos a probléma nem m e g 
oldott. Erre vissza kéll térni rövid időn belül.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Az azbeszt tárolásáról szeretnék néhány szót szólni:
A Környezetvédelmi Hatóságtól meg van 3 technológia, hogy 
200 1-es zárható hordóba, műanyag zsákban lehet az azbeszt- 
port tárolni. Kértük a Környezetvédelmi Felügyelőség ho zzájá
rulását, hogy a Kohóba engedélyezzék a szállítást. Helyet 
kell szerezni a lerakáshoz, olyat, amelyhez a Környezetvédelmi 
Felügyelőség is hozzájárul. Remélem az átmeneti tárolás helye 
rövid időn belül meg lesz.
Nem sikerült realizálni a szerződéit a Nitrogénművek Rt-vel 
a Közösségi Ház és a strand megvásárlása ügyében, ugyanis nem 
rendelkezünk a Villamos Művek Rt. részvényeivel. A szándékot 
fenntartják. Közölték szerződésmódosítási javaslatukat, amely 
úgy hangzik, hogy 1993. december 31-ig határozott időre szóló 
strandra vonatkozó bérleti szerződés 20'EFt bérleti díjjal. 
Ennyit kellene fizetnünk. Mindaddig, amíg nem tudjuk részvények
kel kifizetni az Rt-t, 100 EFt + ÁFA bérleti díjat kérnek a 
Közösségi Ház használatáért.

.D r . C z e i d l i  István

A Miniszterelnöki Hivatalban tárgyalást folytattunk az Irgal
mas Nővérek Zrínyi Ilona Általános Iskolával szemben támas z
tott igényével kapcsolatosan. A testület által korábban jóvá- 
hagyottak szerint az Irgalmas Nővérek 12 MFt kárpótlásban ré 
szesültek^, az iskola önkormányzati tulajdonban marad.
Kérem a bejelentés tudomásul vételét.

L e s z k o v s z k i  Tibor
*

A Tégy a Gyűlölet Ellen Alapítványnak 10 EFt egyszeri támo
gatást javasolok. Aki ezel egyetért, kérem szavazzon.

A Ké pv ise lő-testület 17 igen szavazattal, 1 tartózkodással a 
következő határozatot hozta:

94/1993 (IV.30.) sz. képviselő-testületi határozat

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
TÉGY A GYŰLÖLET ELLEN ALAPÍTVÁNY részére lo EFt, azaz 
Tízezer oo/loo forint egyszeri támogatást állapít meg,

' i
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az általános tartalék terhére. Az alapítvány sz ám l a
száma: MNB 218-98567/9000886310.

Felkéri a Polgármestert, hogy az átutalásról g o n do sk o d
jék .

Felelős: Polgármester 

H a t á r i d ő : május 15.

A Polgármester a Képviselő-testület ülését 15.00 órakor bezár
ta .

k . m . f .

Dr. C; 
jegyző polgármester


